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Številka:900-1/2015- 
Datum:29.01.2015
 
 

Z A P I S N I K 
3. redne seje Občinskega sveta Občine Makole (v nadaljevanju sveta), 
ki je bila dne 29.01.2015 v prostorih sejne sobe Občine Makole. 
 
Sejo je sklical župan Občine Makole g. Franc Majcen in se je pričela ob 17.00 uri. 
 
Prisotni:  

• Župan: Franc Majcen 
• Člani sveta: Andrej Gaberc, Štefka Skledar, Zdravko Krošl, , Alojz Gorčenko, Marjan Dovar, Marko 

Vtič, Ladislav Drosk, Franc Skledar, Uroš Veilguni. Primož Babšek 
• Odsotni: Vinko Kodrič 
• Mediji: Mojca Vtič, Bojan Sinič, Franc Kociper, Snežana Prebil 
• Drugi: Igor Erker, Mateja Mihelin Dežman, Mateja Vovk 

 
 
K 1. točki dnevnega reda 
Župan pozdravil vse prisotne. 
Na začetku seje je prisotnih 10 članov sveta.  Opravičil se je Vinko Kodrič. Svet je sklepčen. 
 
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
 
 
Župan je v vabilu na sejo podal sledeči predlog dnevnega reda: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Določitev dnevnega reda 3. redne seje sveta 
3. Potrditev zapisnika 2. redne seje sveta 
4. Program dela občinskega sveta za leto 2015 
5. Predlog Proračuna Občine Makole za leto 2015 
6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec "Otona Župančiča" 

Slovenska Bistrica 
7. Pravilnik o spremembah Pravilnika o višini in načinu določanja plač oziroma plačil za opravljane 

funkcije funkcionarjem, sejnin članom delovnih teles občinskega sveta in drugih organov Občine 
Makole ter o povračilih stroškov 

8. Sklep o oprostitvi komunalnega prispevka za PGD Makole 
9. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 
10. Razno 

 
 
Andrej Gaberc je predlagal, da se točka 7. naj umakne iz dnevnega reda do sprejema proračuna. 
 
Marjan Dovar je dejal, da ne vidi smisla, da se to prestavi. Ob sprejemu, bi se lahko sprememba upoštevala 
pri prerazporeditvi proračuna. 
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Zdravko Krošl je dejal, da se strinja, da se točka umakne iz dnevnega reda. 
 
Predlog o umiku 7. točke dnevnega reda je podan na glasovanje. 
6 glasov ZA, 4 glasovi PROTI. Predlog je sprejet. 
 
 
Dnevni red s sprejeto spremembo je dan na glasovanje. 
10 glasov ZA,  0 glasov PROTI. Dnevni red je soglasno sprejet 
 
K 3. točki dnevnega reda 
 
 
Župan je podal zapisnik 2. redne seje v razpravo.  
Marko Vtič je pojasnil, da ga je pri točki  14.6 Sanacija plazu zanimalo koliko je stalo popravilo. 
 
Župan je podal zapisnik 2. redne seje v potrditev. 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Zapisnik 2. redne seje je soglasno potrjen. 
 
K 4. točki dnevnega reda 
 
 
Župan je predstavil program dela občinskega sveta, dejal je, da je predvidenih 6 sej, po potrebi kakšna 
izredna. Vprašal je tudi, če svetniki menijo, da je bilo gradivo dostavljeno pravočasno, da so ga lahko 
obravnavali. 
 
Alojz Gorčenko je dejal, da bi gradivo morda bilo lahko kakšen dan prej. Predlagal je, da se konkretizira še 
za 8. sejo. 
 
Predlog sklepa: 

Občinski svet potrjuje Program dela in termine sej Občinskega sveta Občine Makole v letu 2015. 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
 
Župan je podal pojasnilo, zakaj še ni bilo proračuna prej.  Povedal je, da je ravno danes prišlo do dogovora 
glede povprečnine. Prvo poletje naj bi ta znašala 525,00 EUR, drugo pa 500,83 EUR. Vlada pa mora 
pripraviti ukrepe za znižanje stroškov občin. Glede sofinanciranja po 21. členu ZFO-1, naj bi bilo skupnih 
sredstev za 2% od primerne porabe, vendar naj bi se jih le  1% izplačalo v letu 2015, preostanek v letu 2016. 
 
Župan je pozval predsednike odborov, da poročajo o pripombah s sej odborov. 
 
Alojz Gorčenko je predstavil predloge Odbora za gospodarstvo in finance.  
Marjan Dovar je predlagal, da bi se sproti pregledalo celoten proračun po postavkah. 
Župan je menil, da naj se prvo podajo vsi predlogi odborov. 
 
Alojz Gorčenko je nadaljeval predstavitev predlogov Odbora za gospodarstvo in finance. Še posebej je 
predstavil pripombe na projekt vodovoda. 
 
Župan je podal pripombo glede vodenja  zapisnika Odbora za gospodarstvo in finance. 
Alojz Gorčenko je podal obrazložitev. 
 
Župan je dejal, da bi rad sodeloval z občinskim svetom, sedaj pa se nepredelane stvari mečejo naprej in se 
razpravlja o moteči osebah. Povedal je da so tukaj zato, da se dela dobro za občino. Pozabiti je treba 
zamere, in ne rušiti. 
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Andrej Gaberc je dejal, da se je treba pogovarjati o proračunu. Ohraniti je treba društveno dejavnost. 
Investicije, ki ne prinašajo dohodka, ampak nadaljnje stroške, se morajo črtati. 
 
Župan se je s tem mnenjem strinjal. 
 
Alojz Gorčenko je povedal, da je dilema glede svetovalca.  Če  je svetovalec, naj se zmanjšajo stroški 
občinske uprave. 
Župan je dejal, da nekatere stvari niso bile kvalitetno narejene. Tudi nadzor ni vedno deloval v korist občine. 
Podal je primer.  
Primož Babšek je  dejal, da razpravljanje o svetovalcu sedaj ni potrebno. To se lahko morda naredi na 
izredni seji, če je to potrebno. 
Ladislav Drosk je vprašal, ali je res nujno potreben svetovalec. 
 
Zdravko Krošl je predstavil pripombe Odbora za okolje, prostor in gospodarsko infrastrukturo. 
 
Marjan Dovar je predstavil predloge Odbora za zaščito in reševanje. Posebej je poudaril, da se naj ohrani 
denar za investicijo v prizidek. 
 
Franci Skledar je predstavil  predloge Odbora za družbene dejavnosti po zapisniku. Posebej je poudaril 
področja športa in kulture. Predlagal je nabavo dodatnih reflektorjev in naglavnega ozvočenja za Dom 
krajanov Makole. Predlagal je, da se za upravljanje ozvočanja, naj nekdo usposobi. 
 
Drugih pripomb na predlog proračuna svetniki niso imeli. 
 
Na glasovanje je podan sledeči predlog sklepa: 
 

Občinski svet je opravil splošno razpravo o predlogu proračuna za leto 2015.  
 
Občinski svet Občine Makole daje predlog proračuna občine Makole za leto 2015 v 15 dnevno javno 
razpravo skupaj s pripombami in predlogi odborov občinskega sveta, ki začne teče s 30.01.2015 in 
traja do vključno 16.02. 2015. 
 
Vpogled v predlog proračuna je možen v sejni sobi Občine Makole in na spletni strani občine 
Makole: www.obcina-makole.si  
 
V času javne razprave lahko vsi zainteresirani vpogledajo v predlog proračuna in predlagatelju 
posredujejo svoje pripombe. Pripombe morajo biti podane v pisni obliki do navedenega roka. 

 
 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
 
Župan predstavil predloga Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec 
»Otona Župančiča« Slovenska Bistrica. Povedal je, da gre za formalne zadeve zaradi spremembe naslovov 
enot vrtca. 
 
Franci Skledar je predstavil mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki predlaga, da se obe branji odloka 
opravita na eni seji. 
 
Na glasovanje je dan predlog sklepa: 

Občinski svet občine Makole potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Vrtec »Otona Župančiča« Slovenska Bistrica   v 1. obravnavi. 

 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
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Na glasovanje je dan predlog sklepa: 
Občinski svet Občine Makole opravi 2. branje in sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec »Otona Župančiča« Slovenska Bistrica po skrajšanem 
postopku na 3. redni seji dne 29.01.2015. 

 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 

 
 

Na glasovanje je dan predlog sklepa: 
Občinski svet občine Makole sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Vrtec »Otona Župančiča« Slovenska Bistrica. 
 

10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 

K 7. točki dnevnega reda 
 
7. Točka dnevnega reda je bila črtana. 
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
 
Župan je predstavil predlog sklepa. 
 
Marjan Dovar je povedal, da Odbor za zaščito in reševanje predlaga, da se sklep sprejme. 
 
Alojz Gorčenko je povedal, da je predlog Odbora za gospodarstvo in finance, da se sklep sprejeme, vendar 
pa naj se opravi razprava glede investicije v prizidek 
 
Župan je pojasnil, da se pridobivanje gradbenega dovoljenja rešuje. 
 
Igor Erker je predstavil koliko je znesek komunalnega prispevka. 
 
Uroš Veilguni je dejal, da je nepotrebno, da se o tem razpravlja. Poudaril je, da gasilce potrebujemo vsi. 
 
Marjan Dovar je poudaril, da so gasilci pred novim leto imeli intervencijo. 
 
Zdravko Krošl je dejal, da upa, da bo gasilcem uspelo glede gradbenega dovoljenja. 
 
Štefka Skledar je zapustila sejno sobo ob 18.06. 
 
Na glasovanje je dan predlog sklepa: 

Na podlagi 2. odstavka 10. člena Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč v Občini Makole 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 39/2013) se Prostovoljno gasilsko društvo Makole v celoti 
oprosti plačila komunalnega prispevka za gradnjo prizidka k gasilskemu domu v Makolah. 

 
9 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
K 9. točki dnevnega reda 
 
Štefka Skledar se je vrnila na sejo ob 18.10 
 
 
9.1 Preplastitev igrišča 
Uroš Veilguni: Predlagam, da se začne urejat dokumentacija za preplastitev malega igrišča z ustrezno 
podlago dokler se še da kaj črpati iz Evrope. 
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9.2 Javna razsvetljava Stodrež 
Uroš Veilguni: Predlagam pa še enkrat, da se najdejo sredstva za javno razsvetljavo v Stodrežu . Postavitev 
in priklop pa bomo v Stodrežu izpeljali udarniško. 
 
 
9.3 Financiranje Forma Viva 
Uroš Veilguni: Predlagam tudi, da bi se Forma Viva  financirala z prodajo skulptur. Skulpture katere ne bi 
dosegle 1, 2 ali 3 mesta, bi se prodale na javni dražbi, s tem bi dobili denar za lastno financiranje, manj 
vzdrževanja ter več prostora za druge skulpture. 
 
9.4 Sejnine 
Uroš Veilguni: Predlog na predlog glede financiranja sejnin pa predlagam da se zgledujemo po sosednji 
občini Majšperk.    
 
9.5 Nova telovadnica 
Uroš Veilguni: zahtevam ,da se uveljavi bančna garancija in se končno začne urejati vodovod v novi 
telovadnici. V telovadnici, že od prevzetja voda teče tako, da se ne moreš stuširati in regulacija sploh ne dela 
pravilno. Me pa  moti,tudi zasteklitev zgornjega hodnika ,po moje ta zasteklitev ni bila v prvotnem načrtu. V 
vseh drugih telovadnicah je namesto stekla mreža.(če poteka kakšna prireditev ali proslava se na hodniku 
ne sliši ničesar). Zato prosim, da se preveri, kdo je odgovoren za to in se ta problem poskuša čim prej rešiti. 
 
9.6 Cesta skozi vas Varoš 
Ladislav Drosk: Cesta skozi vas Varoš (od mostu do hišne številke Varoš 1) je v dotrajanem stanju(razpoke 
in luknje na cestišču, uničene oziroma brez bankin, širina onemogoča srečanje dveh vozil – potrebno se je 
umaknit na dvorišče domačinov, cesta postala obvoznica in še bi lahko našteval…). Potrebna je razširitev 
cestišča, kanalizacijo ipd. Bila je že na razpisu 2 mandata nazaj in še do sedaj ni bila realizirana. Ne vem(o) 
kakšne točno so bile okoliščine, da se to ni naredilo, zato upam(o), da se bo ta cesta uredila v teku tega 
mandata. 
 
 
9.7 Ležeči policaj 
Ladislav Drosk: Problematika ležečega policaja v Stodrežu pri Makolah (Ilek): tukaj bo potrebna drugačna 
izvedba tega predmeta na cesti za varno vožnjo skozi naselje; nasvet vaščanov: kaj podobnega kot je pri OŠ 
v centru Makol…. 
 
9.8 Razpadajoče gospodarsko poslopje 
Ladislav Drosk: V naselju Varoš je razpadajoče gospodarsko poslopje v bližini hišnih številk Varoš 2 in Varoš 
3 ( ko zaviješ z asfaltne ceste v hrib proti Šotnerju v hrib ), tukaj je predlog za odstranitev omenjenega 
objekta, ker se lahko zruši na cesto in bo zaprl promet…. 
 
9.9 Znaki za zmanjšanje hitrosti 
Vinko Kodrič: Kot vprašanje in pobudo Občinski upravi ter Županu vprašujem,če je možno na cesto štev. 
946840 Pečke-Srece katera je v dolžini 1450 metrov postaviti table oz. znake za zmajnšanje hitrosti ali 
umiritev prometa skozi vas. Lastniki hiš,parcel ter udeleženci prometa protestirajo in prosijo ,če se lahko 
dobijo table ,da promet umirijo ter vozniki zmanšajo hitrost gre za varnost ljudi ,otrok ter njihove lastnine. Na 
cesti opažamo povečanje prometa in divjanje po cesti,tako da bi bila tabla smiselna v tej smeri. 
 
9.10 Internetna stran 
Marjan Dovar: bolj približati internetno stran uporabnika, saj je obstoječa nepregledna. 
 
 
9.11 Škarpa ob cesti krožišče - Varžič 
Marjan Dovar: kako poteka reklamacija škarpe na cesti krožišče – Varžič v Makolah 
 
 
9.12 Zemljišče za športni park 
Marjan Dovar: Preučiti možnost nakupa zemljišča za športni park Makole. Če ni interesa, se naj zemljišče 
spremeni v gradbeno parcelo. 
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9.13 Daljinsko ogrevanje 
Marjan Dovar: Proučiti možnost daljinskega ogrevanja občinskih stavb iz kotlovnice osnovne šole 
 
 
9.14 Položitev vodov 
Marjan Dovar: Proučiti možnost položitve vseh vodnikov (različnih vodov, elektrika, internet, ipd) ob izgradnji 
kanalizacije v zemljo. 
 
 
9.15 Športno igrišče 
Ladislav Drosk: Kdaj se bo izvajalo kopanje po igrišču za kanalizacijo? V mesecu aprilu se začne igranje 
nogometa v ligi. Dela morajo biti takrat zaključena in igrišče pripravljeno za igro. 
 
 
9.16 Cesta pri Sveti Ani 
Franci Skledar je dejal, da ob sanaciji enega dela ceste pri Sveti Ani niso bile sanirane bankine. 
 
 
9.17 Navoz zemlje 
Andrej Gaberc je povedal, da je na cesti Mostečno Sestrže bil navoz zemlje, ki se sedaj  plazi. Zadržuje se 
voda. Vprašal je alli je občina dala soglasje. Navoz zemljine je bil izveden iz vodohrana Gaj. 
 
 
9.18 Ogledalo 
Zdravko Krošl je predlagal postavitev ogledala na začetku ceste cesti JP 946751 Žerak Tošič. Zadeva je že 
dogovorjena z Občino Majšperk 
 
9.19 Cesta Mostečno - Savinsko 
Zdravko Krošl je dejal, da je potrebna sanacija ceste Mostečno-Savinsko pri Krček, ki je bila ob popravilu 
vodovoda s strani Komunale Slovenska Bistrica poškodovana. Sedaj gramoz, potrebno asfaltiranje. 
 
 
9.20 Fasada na kapelici 
Zdravko Krošl je predlagal, da je potrebno popravilo fasade na kapelici v Stopnem. Predlaga, da se nabavijo 
tudi novi žlebovi. 
 
 
9.21 Ograja ob igrišču v Ložnici 
Zdravko Krošl je predlagal, da se ograja na igrišču Ložnica prestavit za 1 meter. Ob prireditvah je problem s 
parkiranjem. 
 
9.22 Ogledalo 
Zdravko Krošl je glede ogledalo na vrhu hriba v Mostečnem predlagal, da naj se ga zabetonira ker ga 
obračajo,. 
 
 
9.23 Koncesija za vzdrževanje cest 
Alojz Gorčenko je predlagal, da naj se vzame 40 km cest iz koncesije. Denar preko občinske uprave v 
dogovoru z vaškimi odbori. 
Zdravko Krošl je povedal, da je podobno predlagal Odbor za okolje in prostor. 
Marjan Dovar je dejal, da se ne izvaja 100% vzdrževanje. Ne vidi smisla, da se izloči najdražji del 
vzdrževanja. Naj se raje doseže 100 % vzdrževanje.  
 
 
9.24 Sklep sodišča o pritožbah neizvoljenih svetnikov 
AIojz Gorčenko je predlagal, da se sklep sodišča o pritožbah neizvoljenih svetnikov objavi na internetni 
strani. 
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9.25 Vaški odbori 
Štefka Skledar je vprašala kakšna bo vloga vaških odborov. 
Franc Skledar je dejal, da so vaški odbori skrbeli za svoje ceste.  
Marjan Dovar se boji kako bodo vaški odbori delovali v bodoče. 
Primož Babšek je dejal, da bodo nekateri vaški odbori delali dobro. 
 
Andrej Gaberc je predlagal, da naj vaški odbori izvajajo najbolj nujne stvari, da se ne čaka na izvajalca. 
Marjan Dovar je predlagal, da se naj pri koncesiji izvzamejo nove ceste. 
 
 
9.26 Krajevna tabla Štatenberg 
Primož Babšek je predlagal, da se naj postavi krajevna tabla v Štatenbergu. 
 
9.27 Prometna signalizacija za avtobusna postajališča 
Primož Babšek je predlagal, da se  postavi prometna signalizacija za avtobusna postajališča v Štatenbergu v 
skladu s pravili. 
 
 
9.28 Koncesija za vzdrževanje cest 
Marko Vtič je predlagal, da je koncesijo treba delno zmanjšati. 
 
 
9.29 Čiščenje snega 
Marko Vtič je vprašal kdo je odgovoren za čiščenje snega mimo Ozebeka in Mungota, parkirišča, 
avtobusnega postajališča. Sneg je prej skopnel, kot pa je bil očiščen. 
 
 
9.30 Krožno križišče 
Marko Vtič je dejal, da naj se preveri možnost odstranitve znakov v notranjem delu krožnega križišča v 
Makolah. Pritožujejo se vozniki avtobusov in tovornjakov. 
Primož Babšek je povedal, da  po pravilniku ti znaki niso potrebni, nadomestijo se lahko s talnimi označbami. 
 
 
9.31 Sanacijska dela 
Marko Vtič je predlagal, da naj bodo vsa dela naj preko razpisa, pridobi se naj več ponudb. Popisi naj bodo 
na količino, ne na ure. 
 
 
9.32 Škarpa 
Marko Vtič je povedal, da se je pri Godec v Jelovcu vsipala škarpa. 
 
 
9.33 Preverjanje kvalitete izvedbe 
Zdravko Krošl je vprašal kdo je naročil preverjanje kvalitete izvedbe vodovoda (v mesecu novembru), koliko 
je stalo in kakšne so bile ugotovitve. 
 
 
K 10. točki dnevnega reda 
 
Seja zaključena ob 18.40. 
 
Zapisal: 
 
mag. Igor Erker  
 
              Občina Makole 

                                       Župan 
                     Franc Majcen 


